
Bestyrelsesmøde 6. december 2005 
I klubhuset kl 19-23 

 

Tilstede: Thomas Bruun (30), Jesper von Kriegenbaum (46), Ole Tonsgaard (74),  
Ane Marie Jensen (37), Mads Bischoff (98) og Mads Pedersen (40). Altså var alle medlemmer 
mødt (måske p.gr.a. rygter om smørrebrød?) 

 

1. Velkommen 
Vi gik ombord i lidt håndmadder, og gik i gang med mødet…. 

2. Mødereferat 
Seneste møde var 3/11 i klubhuset. Ingen kommentarer til referatet, som underskives. 

3. Vand 
- Status, veje og el: Tilsynsrapport fra ingeniøren konstaterer bl.a. at der kun skrabes 
ral/småsten af hvor der er et reelt lag at skrabe i. Til gengæld vil entreprenøren levere  18 
m3 ral/småsten til reparation til foråret. Stabilgruset der ligger på P-pladsen ved klubhuset 
er til at stampe i renderne inden vinter, så det kan stå og sætte sig indtil foråret, hvor 
ral/småsten køres på. 
Vi snakkede en del om at projektet ser ud til at trække ud nogle uger. I morgen er der gået 
6 uger siden vi startede, men vi går ud fra at vores håndværkere gør hvad de kan, og 
håber at de er klar til at trykprøve når kommunen i uge 50 etablerer en stikledning til os. 
Vi snakker med ingeniøren om hvad der gøres ved vejene nu for vinteren. Der etableres et 
dræn fra have 79/80 ved tavlen, samt et elkabel med strøm fra klubhuset til gasskuret og 
opslagstavlen. 
Evt. jord fra målerbrøndsudgravninger skal fjernes af den enkelte haveejer. Alle vandure 
skal indsamles (gøres af bestyrelsen) og tjekkes af før der trykprøves. Vandurene 
genmonteres efterfølgende af VVS’eren. 
- Materialer: Mads (40) sætter et opslag op om at der skal afregnes for afhentede 
materialer NU! 
- Banklån: Mads (98) har snakket med banken om effektueringen af vores lån til det 
samlede projekt. Alt tyder jo på at budgettet holder med de ca. 700.000,- kr alt i alt. Mads 
tager i banken med alle relevante dokumenter og sætter gang i papir-skriveriet mv. 

4. Drivhus 
Der er lidt uklarhed omkring byggetilladelser… I perioden efter indførelsen af byggestop 
og opmåling af alle haver for et par år siden, fik bestyrelsen en del ansøgninger om 
småbyggerier. Alle blev afgjort efter bedste evne og skøn. Senere har vi fra kommunen 
fået indskærpet at for alle haver med 40m2 eller mere er der TOTALT BYGGESTOP. 

5. El i fælleshuset 
Thomas har fået et tilbud på ny strømtavle til fælleshuset. Det vil koste ca. 3.000,- at 
udskifte alt så det bliver adskilt mellem kælder og hus, og alt bliver med 
automatsikringer og efter nyeste standard. Det sætter vi i gang. 



6. Regnskab 
Alle haver har nu betalt havelejen ☺ 
Vi skal passe på ikke at have alt for mange udgifter i vores løbende drift… Poul som 
plejer at hjælpe Jesper med regnskabet (og som tidligere hjalp Kaj) kan desværre ikke 
hjælpe med dette års regnskab. Så Jesper har brug for hjælp til at lave årsregnskabet. 
Han laver et opslag og vi forsøger at finde en her i H/F. Hvis det ikke lykkes er vi 
indstillet på at det kan koste lidt penge at få den nødvendige hjælp. 

7. Internet – Hotspot 
Den første antenne er kommet op på klubhuset, og sender allerede nu et signal rundt. 
Testningen er begyndt, og interesserede kan evt. hjælpe med testning ved at kontakte 
Mads (98) på email mads@safi.dk 
Det har nu vist sig at udgifterne kan holdes så lave at opstartsprisen kan halveres! Så vi 
regner med at prisen bliver 500,- i oprettelse og 100,- pr. måned. Opstart 1. april 2006. 
Hele perioden frem til 1.april regnes som testperiode, men det er allerede muligt nu at 
forhåndstilmelde sig på hjemmesiden, og spare yderligere 10% på oprettelsen. 

8. Evt. 
Løst snak, og tak for mødet! 

Referat: Mads (98) 

 

 

 
Det går fremad med etableringen af det trådløse internet i haveforeningen ☺ 

Og prisen er nu blevet sat ned til 500,- i oprettelse, og 100,- kr. pr. måned. 

På hjemmesiden [www.sovang.safi.dk] kan du lige nu (frem til marts 2006) spare 
yderligere 10% på oprettelsen, ved at tilmelde dig online. 

På hjemmesiden kan du også læse en hel masse mere om hvordan det kommer til at fungere, 
hvad det kræver af din computer etc. etc. 


